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”Efter informationsmötet och det utsända informationsmaterialet har det kommit en del 

frågor till styrelsen.  

 

Styrelsen har fattat beslut om att gå till en extra föreningsstämma med begäran om ett 

kapitaltillskott på 20 miljoner kronor. Vi gör det för att vi är övertygade om att det är 

nödvändigt. 

 

Styrelsen anser att avgiftshöjning är ett klart sämre alternativ i detta läge, då de kraftigt 

ökade räntorna inte är tillfälliga utan en ny långsiktig verklighet som vi måste anpassa oss till, 

där minskad skuld för föreningen blir avgörande.  

 

 

Omröstningen kommer att utföras enligt följande; 

Styrelsens förslag om kapitaltillskott på 20 miljoner kronor.  

Vid 66% röster för JA är saken klar. Det finns inget mer att rösta om. 

Om inte det blir 66% JA kommer medlemsförslaget om kapitaltillskott på 10 miljoner kronor.  

Vid 66% JA blir det ett kapitaltillskott på 10 miljoner kronor. Nu blir det ingen mer 

omröstning. 

 

Styrelsens beslut 

Blir det JA till 20 miljoner kronor kommer styrelsen inte att höja avgiften. 

Blir det JA till 10 miljoner kronor kommer styrelsen att höja avgiften med 10%. 

Blir det inget kapitaltillskott kommer avgiften i ett första steg att höjas med 20%, här finns 

dock en risk för ytterligare höjningar i närtid. 

 

/Styrelsen 


